
 

   

  

  

Protokoll til styremøte ONSF 
23.-24.04.25 kl.15.00 i Tollbugata 22. 

Tilstede: Petrin Eide, Vilja Jeksrud, Solfrid Strand, Sisilie Skråmm, Astrid Wevling, Monica 

Sæle, Birgitte Kristensen (24.04) og Cathrine Heen 

Runde rundt bordet. 

Sak 23/25 Godkjenning av innkalling 
Vedtak: Innkallingen er godkjent. 

Sak 24/25 Godkjenning av protokoll fra styremøte 18. mars 
Protokollen er godkjent. 

Sak 6/25 Nettverksmøter 24. og 25. april 2025 
Gjennomgang av påmeldte, program og organisering. Solfrid oppdaterer oss på antall 

påmeldte. 12 deltagere til lokalgruppeledernettverk, 12 deltagere til lærernettverk og 34 til 

fag/ledernettverk (4 digitale).  

Vi går igjennom ulike tema vi skal ha sammen med lokalgruppelederne. Faggruppeleder 

Petrin har vært synlig i media når det gjelder oppgavedeling og det nytter. Skeptiske til 
helsefagarbeidere på operasjonsstua - Fagbladet.no 

Sak 14/25 Konferansebyrå 
Vedtak: Styret vedtar å fortsette med Konferansebyrået Fjell og Fjord neste to års periode. 

Vilja har gjort en jobb med å få inn tilbud fra mulige samarbeidspartnere. Det har vært tre 

aktuelle i tillegg til Fjell og Fjord. Ved sammenligning av hva vi får for pengene og service, 

er mye inkludert i tilbudet fra Fjell og Fjord. De kjenner oss og vi dem, det er forutsigbart og 

en kontinuitet. 

Sak 25/25 Høring opptakskrav til ABIOK og –jordmorutdanningen 
Høring om forslag til krav om ett års relevant arbeidserfaring for opptak til 
spesialsykepleierutdanninger (ABIOK) og jordmorutdanning - regjeringen.no 

Ved å innføre krav om ett års praksis vil det automatisk føre til en §3 master.  

NSF har avholdt møte med de aktuelle faggruppene. ABIO gruppene ønsker at NSF skal 

støtte regjeringens forslag. Fordi NSF skal svare på høringene angående dette på egne av 

faggruppene, ber vi om å få se NSF sitt høringssvar før det sendes. 

Det foreligger en uenighet mellom NSF og faggruppene om hvorvidt det skal stille krav om 

praksis før opptak til masterutdanning. Landsmøtet har fattet vedtak om at det er Sentralt 

fagforum og faggruppene som skal være styrende i saker som gjelder utdanning og 

myndighetsområde. ONSF vil på bakgrunn av NSF sitt høringssvar vurdere om det skal 

sendes inn et eget høringssvar.  

ONSF støtter forslaget til Regjeringen om ett års relevant arbeidserfaring. Dette er et 

kompromiss som vil sikre våre operasjonssykepleiere med master å kvalifisere til PhD-studier 

etter §3. 

https://nor01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Ffagbladet.no%2Fnyheter%2Fskeptiske-til-helsefagarbeidere-pa-operasjonsstua-6.91.1116595.fe6edcbf54&data=05%7C02%7Cuxcahe%40ous-hf.no%7C05c50861e066465ab06508dd827ad643%7C7f8e4cf071fb489ca3363f9252a63908%7C0%7C0%7C638810186259345854%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=oYelRIHyMgEt7PS%2FPRg5mgGc03iQgft4pSsY1nMza%2BE%3D&reserved=0
https://nor01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Ffagbladet.no%2Fnyheter%2Fskeptiske-til-helsefagarbeidere-pa-operasjonsstua-6.91.1116595.fe6edcbf54&data=05%7C02%7Cuxcahe%40ous-hf.no%7C05c50861e066465ab06508dd827ad643%7C7f8e4cf071fb489ca3363f9252a63908%7C0%7C0%7C638810186259345854%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=oYelRIHyMgEt7PS%2FPRg5mgGc03iQgft4pSsY1nMza%2BE%3D&reserved=0
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-om-forslag-til-krav-om-ett-ars-relevant-arbeidserfaring-for-opptak-til-spesialsykepleierutdanninger-abiok-og-jordmorutdanning/id3066747/?expand=horingsnotater
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-om-forslag-til-krav-om-ett-ars-relevant-arbeidserfaring-for-opptak-til-spesialsykepleierutdanninger-abiok-og-jordmorutdanning/id3066747/?expand=horingsnotater


 

   

  

  

Sak 20/25 Organisering av lokalgrupper 
Det er vedtatt i NSF at vi må følge fylkesstrukturen for lokalgruppene. Det vil si at det formelt 

kun kan være en faggruppe i hvert fylke. En lokalgruppe kan bestå av flere nettverk. For å 

danne en god struktur behandler vi denne saken i juni. Der representanter fra SF og vår 

økonomi ansvarlig vil være med på teams. Kan en lokalgruppe ha to kontoer og være samlet i 

medlemsservice? 

Noen lokalgrupper vil bli berørt av dette, Troms (Tromsø og Harstad, en gruppe i 

medlemsregisteret, to kontoer), Trøndelag (nord og sør, to grupper i medlemsservice, to 

kontoer), Vestland (Hordaland og Sogn og Fjordane, en gruppe i medlemsservice, to kontoer), 

Rogaland (nord og sør, en gruppe i medlemsservice og to kontoer), Oslo og Akershus (to 

grupper i medlemsservice, en konto). 

Sak 43/24 Seminardagene i Harstad 2025 
Foreløpig program for seminardagene ble gjennomgått. Fortsatt mangler vi noen forelesere, 

samt frie foredrag. Cathrine har fått positiv respons fra Geir Stray Andreassen, ortoped som 

har vært i Gaza. 

Det organisatoriske ble gjennomgått med Henriette fra Fjell og Fjord. Invitasjon til utstillere 

publiseres så raskt som mulig, invitasjon til deltakere må også ferdigstilles. Styret lager en 

plan for pauseslides, velkomstslide og en PP-loop med noen utvalgte bilder. 

ONSF lager QR-koden med lenke til program på fagportalen. QR-koden kan sendes til 

Henriette for at den kan komme på navneskiltene. Vi printer ut noen ekstra på ark med QR-

koden. 

Invitasjon til utstillere sendes ut de nærmeste dagene. Påmeldingsskjema skal justeres og 

testes om alt er klart for at invitasjonen kan sendes ut snart. Forslag om at vi tar et glass i 

utstillingen før middag. 

Sak 19/25 Oppdatering dokumenter til nettsiden 
Vedtak: oppdaterte dokumenter legges ut på NSF-siden. 

Vi redigerer mal for innmelding av sak til GF. Vi blir enig om å vente med «Retningslinjer for 

drift av lokalgrupper ONSF 2025» til de nye retningslinjene for faggrupper fra NSF 

foreligger. «Retningslinjer for arrangering av seminardager og generalforsamling», 

«Retningslinjer for nominasjonskomiteen» og «Retningslinjer for vertsgrupper» oppdateres i 

junimøtet for å kunne fremlegges og godkjennes til GF. 

Sak 21/25 Internasjonalt samarbeid 
EORNA  

Planleggingen av kongressen i Debrovnik 2026 er i gang. Kongressiden med call for abstracts 

er lansert EORNA 2026. Denne må vi promotere. Tas opp i alle nettverk. Det skal være fysisk 

styremøte i Athen 9.-10. mai.  

NORNA 
Home - Norna2025 ONSF må bidra med promotering av «call for abstracts» og deltagelse på 

kongressen. Tas opp i alle nettverk. 

https://www.eorna2026.eu/
https://norna2025.is/


 

   

  

  

Sak 26/25 Orienteringssaker 
Promoteringsutstyr. Solfrid har gjort undersøkelser. Det er ikke så lett som vi trodde. Solfrid 

lager en «Forms» spørreundersøkelse til lokalgruppelederne og ber det velge et par artikler. 

ONSF har tidligere laget en roll-upp og gitt til lokalgruppene. Ny versjon? 

Petrin har sendt brev til departementet og har fått et ullent svar. Styret har fått dette 

videresendt. 

Fagportalen (www.nsflos.no) har ligget nede. Det er flere filer som er «infisert». Linda er i 

gang med å rydde opp, men det tar noe lengre tid enn beregnet. Linda vil benytte anledningen 

til å endre adresse til www.onsf.no. 

Inspira 
Det har vært avholdt et møte mellom faggruppene for anestesi, intensiv og operasjon. Alle 

kontraktene med de ulike oppgavene, vervene og betingelser som honorar skal revideres, på 

høring og godkjenning før sommeren. De skal samles i et team. 


